
Gotlands Bro OK PROTOKOLL Nr 528

Styrelsemöte 2021-11-17

Närvarande:
Ronny Liljegren, Ylva Svangren, Birgitta Hjerthén, Ulf Nilsson,
Magnus Ihreskog och Helene Eklund.

§ 1  Mötets öppnande

Ordförande Ronny inledde mötet med en reflektion över det vi kan vara stolta och glada
över, arrangemanget Swedish League/Helg utan älg som gick väldigt bra, engagerade
ledare som försöker lyfta verksamheten igen efter Corona, duschhuset som blir väldigt
fint. Mycket arbete som vi kan vara stolta över.

§ 2  Godkännande av dagordning

Utskickad dagordning godkändes.

§ 3  Föregående styrelseprotokoll och uppföljning av tidigare fattade beslut

Föregående protokoll godkändes.
Till nästa möte uppdaterar Helene beslutsunderlaget.

§ 4  Rapporter

Ordförande
GOF – styrelseprotokoll. Beslut om Lillkorpen före jul. Tävlingsprogram 2022.
GOF – processdag 9/10. Många nya idéer och förslag till förenkling av arrangemang.
GOF – klubbledarträffen återkommer i flera kommittéers rapporter.
Beslutas att kalendern för 2022 bifogas Broosket.
Säsongsavslutning – ställs in
OL-gala 22 eller 29 januari
Årsmöte/årsfest 12 februari
Idrottsgala 19/2, några nomineringar inlämnade på klubben.
Träningsläger för styrelsen 22-23/1

Sekreterare
Medlemsavgifter 2021 – påminnelser på väg ut till de som ännu inte betalat.
Lärgrupper – Ronny kollar med Fia Olsson om hon fortsätter med redovisning även
2022.
Belastningsregistret – måste uppdateras varje år. Helene kollar på det.

Kassör

Ylva redogör för ekonomin.
Tävlingsresor – under hösten har det varit en tendens att bokas dyrt boende. Något
att ta i beaktande när vi börjar resa mer igen. Inte hållbart för vår ekonomi.
Kan vi skapa riktlinjer så att man vet vad man kan ta för beslut som reseledare? Ibland
svårt att veta i förväg hur många resenärer man blir.
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Rekryterings och Träningskommittén
Nyårsläger 7-8 januari
Planering för 2022 gjordes på Klubbledarträffen.
Föräldramöte för 13-16-gruppen för att informera om alla nya aktiviteter som finns
för den gruppen.

Infokommittén
Hemsidan – Idrottonline tar bort den servicen 1/1 2023. Ny sida måste planeras

för och jobbas med.
Anslagstavla – ny information uppsatt på ny tavla.

Tävlingskommittén
Skinkjakten skall arrangeras, vi har hand om första tillfället.
Vi arrangerar 3 motions-ol och 2 Mtbo 2022, arrangörer OK.
Arrangörer klara för 2022 förutom DM-helg i höst.
Ingen kartritning 2022, möjligtvis någon revidering.
OCAD-licenser inköpta så att alla banläggare kan få tillgång till den senaste versionen.
Samråd med Länstyrelsen 2022 – Magnus jobbar på återkoppling på de delar som
behöver förtydligas.
Magnus avsäger sig omval som ordförande i kommittén vid kommande årsmöte.

Stugkommittén
Duschhuset – vi håller den plan vi gjorde. Bastuaggregat snart på plats.

Nästa år putsas utsidan på huset.
Elljusspåret – träd behöver fällas i anslutning till spåret.
Snöröjning – Inge Larsson har tagit på sig uppdraget.
Hjärtstartare – vi har fått en av Lummelunda hembygdsförening. Placeras vid Kinner.
Vintervärdar – inget som planeras för.

§ 5 Uppvaktningar

Kommande uppvaktningar checkas av.

§ 6 Övriga frågor

Ersättning till andra klubbar som hjälpt till på Swedish League och Helg utan älg
diskuterades. Tävlingsledning tar slutgiltigt beslut.
Gotlandsmjölk erbjuds 5000 kr i ersättning.

§ 7  Nästa möte

Styrelsemöte/budgetmöte 11 januari 19.15-20.15 vid Kinner.
Helene skickar ut underlag för verksamhetsberättelse.
Ylva skickar ut underlag för kommittéernas budget.

§ 8  Mötets avslutande

Ordförande tackar för visat intresse, mötet avslutas
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Sekreterare: Justerare:

Helene Eklund Ronny Liljegren Ylva Svangren


